
PRVNÍ ČLENSKÁ SCHŮZE SRPDŠ PRO ŠKOLNÍ ROK 2019/2020 

Datum: 26. 9. 2019 

Místo: Jídelna Základní školy Chyšky 

Zápis: Mgr. Iva Pospíšilová 

Čas: 17.00 hodin 

Program: 

1. Úvod: Předseda Spolku rodičů a přátel školy (SRPDŠ) Mgr. Jakub Barda přivítal 

rodiče  
 a zaměstnance školy na první členské schůzi pro školní rok 2019/2020.  

2. Volba výkonného výboru: Předseda spolku dal hlasovat o schválení nového člena 

SRPDŠ – Mgr. Ivy Pospíšilové. Všemi přítomnými členy, tj. 12 členy, bylo přijetí 

nového člena schváleno.   

Dále podal návrh k  hlasování o přijetí Mgr. Ivy Pospíšilové do funkce zástupce 

předsedy spolku. Všemi zúčastněnými bylo přijetí Mgr. Ivy Pospíšilové do funkce 

zástupce schváleno.  

Předseda spolku podal návrh na hlasování o přijetí Jaroslavy Shorné do funkce 

hospodářky spolku. Všemi zúčastněnými bylo přijetí Jaroslavy Shorné do funkce 

hospodářky schváleno.  

Předseda spolku informoval členy o zástupcích jednotlivých tříd na škole. Dále 

požádal zástupce školy o oslovení rodičů ve třídách, kde nejsou zástupci zatím 

zvoleni, a to během třídních schůzek, které se konají v listopadu.  

Přehled zástupců jednotlivých tříd: 

1. třída – Jitka Čižinská 

2. třída – Jitka Kortanová 

3. třída – Brabora Kukačová 

4. třída – Martina Fridrichová 

5. třída – zástupce zatím nezvolen 

6. třída – zástupce zatím nezvolen 



7. třída – zástupce zatím nezvolen 

8. třída – Jaroslava Srnková 

9. třída – Mgr. Martina Řehořová 

3. Seznámení s  plány pro školní rok 2019/2020: Mgr. Iva Pospíšilová informovala 

členy SRPDŠ 
 o plánované akci Halloween – Děti, dětem. Akce se bude konat dne 31. 10. 2019 

v tělocvičně ZŠ Chyšky. Rodiče budou podrobněji informováni informačními lístečky 

během října.  

4. Schválení rozpočtu pro školní rok 2019/2020: Předseda spolku dal hlasovat o 

navýšení příspěvku pro děti ze 100 Kč na 150 Kč za žáka školy. Návrh byl přijat 

počtem 11 hlasů. Proti hlasovali 2 členové SRPDŠ a 1 člen se hlasování zdržel.  

Předseda spolku předložil členům SRPDŠ návrh rozpočtu na školní rok 2019/2020. 

Celkem bylo vyčleněno na položky rozpočtu 34 300 Kč. Rozpočet byl po diskuzi 

schválen 12 hlasy. Jeden z členů SRPDŠ byl proti a jeden z členů se zdržel hlasování. 

Pozn. V úvodu členské schůze chyběla paní Michaela Kubecová a Mgr. Martina 

Řehořová, které se zapojily až do hlasování o rozpočtu. 

Předseda spolku otevřel diskuzi o organizaci sběru papíru pro školní rok 2019/2020. 

Po společné diskuzi bylo usneseno, že se všechny vybrané peníze za papír budou 

dělit mezi děti, jak tomu bylo doposud. V rámci rozdělování financí bylo 

dohodnuto, že s úklidem papíru z vestibulu školy, kde je papír skladován, budou 

pomáhat žáci školy.  

5. Školní ples: Předseda spolku informoval o podrobnější schůzce týkající se školního 

plesu 9. třídy, která se bude konat v  prosinci roku 2019. Zběžně informoval o 

věcech, které jsou již v řešení – moderátor, tombola, předtančení, výzdoba.  

6. Organizace školního roku: Předseda spolu orientačně informoval o počtu 

předpokládaných schůzek SRPDŠ pro školní rok 2019/2020. Jsou plánované další dvě 

schůzky, jedna v prosinci před školním plesem a druhá na konci školního roku.  



7. Diskuze: Během diskuze bylo otevřeno opět téma Halloween – Děti dětem, pouze 

bylo připomenuto organizační a finanční zabezpečení akce.  

8. Závěr: V závěru členské schůze se předseda spolku rozloučil s rodiči. Slovo převzala 

ředitelka školy Mgr. Monika Bardová, která poděkovala členům za účast na první 

členské schůzi školního roku 2019/2020.  

Přítomni:         Zapsala:  

Mgr. Jakub Barda        Mgr. Iva Pospíšilová 

Michaela Chocholová  

Lenka Caltová   

Barbora Kukačová        Ověřovatel: 

Jitka Čižinská  

Jaroslava Srnková        Mgr. Jakub Barda 

Mgr. Veronika Hadáčková  

ing. Karolina Tvrdíková  

Mgr. Monika Bardová 

Mgr. Květa Průšová 

Mgr. Iva Pospíšilová 

Jaroslava Shorná 

Martina Málková 

Tomáš Peterka 

Martina Fridrichová 

Michaela Kubecová 

Mgr. Martina Řehořová 

    



  


